



# La Dôle – 21 July 2024



## Chemin de la Dôle Dog Walk (People Welcome Too)

VERSION FRANCAISE: VOIR AU VERSO



### What is this outing about?

Classic hike, accessible by transit from Geneva. On a clear day, the view from the summit is spectacular, with a vast panorama of the Alps and Lake Geneva.

We're walking our Golden Retriever "Bernie", and on past hikes others have asked if they can bring their dogs along too. Let's give it a try!

We will reach the summit of La Dôle in time for a picnic.

We'll return by another route, taking the train to St-Cergue.

Bernie loves the open spaces of the hills! You will too!



### Technical Data

Min/max alt.	1,040 m/1,671 m
Elev. gain/loss	795 m/631 m
Duration	5 hours walking
Rating	Moderate



### Organizers

Marcy Vigoda +41 79 406 0797 WhatsApp  
 Steve Perry +41 79 950 6306 WhatsApp



### Transport

09:59	Genève	Platform 4
	TGV 15	1.   2.
	Direction Luzern	
	FS	
10:13	Nyon	Platform 2
		Show map >
10:22	Nyon	Platform 21/22
	R55	
	Direction La Cure	
10:56	St-Cergue	

- Limited parking near St-Cergue station on Sundays



### Rendez-vous

St-Cergue station, 11:00am



### Costs

- Club Tax: SCIG member CHF 5,00, non-member CHF 15,00. You can get membership online at <https://www.scig.ch>
- Transport: SBB CHF 18.10 return (with half-price card)



### Registration

- Registration deadline: July 19 at 18:00
- [Registration](#)
- Fitness of participants: fairly good physical condition
- Cancellation: in the event of bad weather, the organizers will cancel the hike. Each participant will be informed of this decision by e-mail no later than 18:00 the day before
- Insurance: You must be personally insured against accident/rescue (REGA). SCIG does not provide group insurance for participants.
- Nota bene:** The hike leader is not a professional guide. By registering, you agree to be suitable for this level of hiking and to be insured against accidents and mountain rescue. The guide and SCIG accept no responsibility for any accident occurring in connection with this hike.



### What do I need to bring?

- Dog -- Optional
- Food -- Pack a picnic
- Gear -- hiking poles, layers, water-proof boots





# Randonnée, 21 juillet 2024

## Chemin de la Dôle Promenade du chien (les gens sont aussi les bienvenus)



### De quoi s'agit-il?

Randonnée classique, accessible en transit depuis Genève. Par temps clair, la vue depuis le sommet est spectaculaire, avec un vaste panorama sur les Alpes et le lac Léman.

Nous promenons notre Golden Retriever "Bernie" et d'autres nous ont demandé s'ils pouvaient aussi emmener leur chien. Essayons donc !

Nous atteindrons le sommet de la Dôle à temps pour un pique-nique.

Nous reviendrons par un autre chemin, en prenant le train jusqu'à St-Cergue.

Bernie adore les grands espaces des collines !



### Données techniques

Altitude min/max. 1,040 m/1,671 m

Gain/perte d'altitude 795 m/631 m

Durée 4,5 heures de marche

Classement Modéré



### Organisateurs

Marcy Vigoda +41 79 406 0797 WhatsApp

Steve Perry +41 79 950 6306 WhatsApp



### Transport

09:59	Genève	Platform 4
	TGV 15	1. 1.1 2. 1.1
	Direction Luzern	
	FS	
10:13	Nyon	Platform 2
	Transfer	Show map >
10:22	Nyon	Platform 21/22
	R55	
	Direction La Cure	
10:56	St-Cergue	

- Parking gratuit limité à la gare de St-Cergue



### Rendez-vous

St-Cergue gare, 11:00am



### Frais

- Taxe de club : Membre du SCIG 5,00 CHF, non-membre 15,00 CHF. <https://www.scig.ch>
- Transport : CFF CHF 18.10 aller-retour (avec la carte demi-tarif)



### Inscription

- Date limite d'inscription : Juillet 19 à 18:00
- [Inscription](#)
- Aptitude des participants : assez bonne forme physique
- Annulation : en cas de mauvais temps annoncé, les organisateurs annuleront la randonnée. Chaque participant sera informé de cette décision par e-mail au plus tard un jour avant la randonnée, à 18h00
- Assurance : vous devez être personnellement assuré contre les accidents/sauvetage (REGA). Le SCIG ne fournit pas d'assurance collective aux participants.
- **Nota bene** : L'animateur de la randonnée n'est pas un guide professionnel. En vous inscrivant pour la course, vous confirmez avoir la forme physique pour ce niveau de randonnée et vous confirmez que vous avez une assurance accident et une assurance de secours en montagne.



### Que dois-je apporter?

Chien -- Facultatif

Nourriture - Préparez un pique-nique

Matériel - bâtons de randonnée, couches d'habits, chaussures imperméables

